
Interpellation

Vad hände med snöröjningen?

Vintern 2018 var ovanligt snörik och lång. Men något som också var typiskt för 
den här vintern var att snöröjningen fungerade exceptionellt dåligt. Det kunde 
dröja flera veckor innan vissa vägar snöröjdes, trots att det under perioden inte 
kom mer snö. 

Uppgifter i media och från gävlebor gör även gällande att vissa gator aldrig, eller 
bara någon enstaka gång, snöröjdes under vintern. Resultatet av den bristande 
snöröjningen var inte bara en mycket försvårad framkomlighet, utan det har även 
gjort att vägarna har lidit mycket svår skada. När snön nu äntligen har börjat att 
tina bort så har vattnet sipprat ner i de sprickor som har skapats i asfalten på 
grund av ovarsam snöröjning. Vattnet har sedan frusit, vilket har förvärrat 
sprickorna och skadorna på vägen. 

Mina frågor till ansvarigt kommunalråd eller nämndsordförande är:

1. Vad är anledningen till att snöröjningen fungerat så dåligt under vintern?

2. Går det att koppla den dåligt utförda snöröjningen till det nya upplägget av 
upphandling?

3. Har det gjorts några beräkningar på vad kostnaderna blir för ökat 
vägunderhåll på grund av bristande snöröjning?

4. Hur kommer Gävle kommun att arbeta för att snöröjningen ska fungera 
bättre kommande vintrar?
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